
Saksprotokoll i Ungdommens fylkesutval - 19.04.2017  
 
Utvalet fekk ei orientering om arbeidet med og i ANMU frå leiar Håkon Kongsvik og tidlegare leiar Vegard 
Kleppe. Utvalet diskuterte prosessen som har vore gjort og prosessen UFU skal vere ein del av framover. 
 
Vedtak 
 
Utvalet sender Håkon Kongsvik og Vegard Kleppe til møtet i ANMU 22.-23. april og sender med dei desse 
innspela: 
 Framgangsmåten på arbeidet bør endrast 
 ANMU bør ta kontakt med politikare på Stortinget 
 UFU må ta opp spørsmålet med Hordalands representantar på Stortinget 
 Alle fylker må stille seg bak arbeidet for å få eit slikt organ 
 


